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Goedemorgen collega’s,
Zouden jullie onderstaand willen innemen en doorzetten naar ZJCN?

AEE moet de stas de brief vast zien?

Met vriendelijke groet,

———
5]

van[lIIIIEEEI- fo @unionpatriotico.com>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 00:09

Aan: I FT inv ws.nl>

cc minbzk.nl>

Onderwerp: verzoek om een effective vaccinatiecyclus voor Bonaire

Geachte heer Blokhuis,

Hierbij sturen wij als bijlage ons verzoek om een effective vaccinatiecyclus voor Bonaire.

Bijvoorbaat dank voor uw inzet.

Met vriendelijke groet,

Union Patriotico Boneriano



1064533

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

t.a.v. de heer P. Blokhuis staatssecretaris Volksgezondheid, Welzijn en Sport

per email: staatssecretaris@minvws.nl

Kralendijk; 4 januari 2021

Betreft: verzoek om een effectieve vaccinatiecyclus voor Bonaire.

Geachte heer Blokhuis,

Het afgelopen jaar hebben wij heel veel geleerd over onszelf en er is in korte tijd

veel nieuwe ervaringen opgedaan met beperkende maatregelen inzake het corona-

pandemie. De psychische druk op een ieder is behoorlijk zwaar geweest.

Onzekerheid over de nabije toekomst en het wegvallen van economische

mogelijkheden zijn hier debet aan.

Met de zorgvuldige distributie en toedienen van het vaccine, wordt het weer

mogelijk om
‘

enigszins normaal’ weer aan de slag te gaan. Wij zijn van mening dat

het in een ieders belang is, dat wij weer met zijn allen aan de slag kunnen om de

verdere duurzame ontwikkeling van Bonaire te bewerkstellingen en dat elke burger

weer het eigen broek omhoog kan houden. Het overgaan tot afbouwen van de

beperkende maatregelen en mogelijkheid tot vaker fysiek contact is zeer belangrijk.

Het is derhalve vanuit dit gedachtenpatroon, dat wij het u als overweging

meegeven om de vaccinatie cyclus op Bonaire zo effectief mogelijk te organiseren.

Wij zien namelijk de mogelijkheid om het een en ander in één cyclus af te ronden

oftewel het hele bevolking van het eiland Bonaire. De kleinschaligheid en

compactheid van Bonaire, biedt deze mogelijkheid en wij zien geen reden om het

anders te organiseren. Het spreekt voor zich dat een gedegen, volwaardige

informatie- en bewustwordingscampagne vanuit de lokale overheid —al dan niet in

samenwerking met de RCN-, hieraan vooraf moet gaan.

Met vriendelijke groet,

KVK: 7686info@unionpatriotico.com


